
 

 

 

Behovet av Särskilt boende på Tjörn har aldrig varit större. 

I september 2017 beslutade en enig socialnämnd att planera för ett nytt Särskilt 

boende i Tångeröd-Höviksnäs. Man var enig om att antalet boendeplatser skulle 

vara 56 och att det skulle byggas av kommunen och även drivas av kommunen. 

Redan i oktober samma år åkte socialnämnd, intresseorganisationer, 

vårdpersonal och tjänstepersoner på studieresa till Halmstad och Danmark för att 

titta på olika boendeformer för äldre och få inspiration och idéer till det nya 

boendet i Höviksnäs.  

Den 25 januari 2018 ger kommunstyrelsen dåvarande kommunchef i uppdrag att 

genomföra en förstudie för projektering av ett nytt Särskilt boende i Höviksnäs. 

Allt löper på bra fram till den 23 januari 2020, då stoppar majoritetens ledamöter 

i kommunstyrelsens arbetsutskott projektet med förevändningen att det skall 

utredas!  

Under 2021–2022 överklagas detaljplanen, men detta är inte längre något hinder.     

Den del av invånarna i kommunen som är 80 + väntas öka med 26% fram till 

2026 och därmed behovet av olika boendeformer. Så hur är då läget i kommunen 

hösten 2023?   

Det är vid månadsskiftet september/oktober 27 personer i kö till Särskilt boende 

och det är minst 14 nya ansökningar på väg in till biståndsenheten. Det är också 

ett stort antal äldre i Tjörns kommun som vårdas i hemmet, som hade kunnat få 

en skälig levnadsstandard och omsorg om man erbjöds plats på ett Särskilt 

boende.  

Utifrån beskrivning ovan föreslår jag: 

- att man omedelbart skall återuppta processen med planarbete för 

byggandet av ett Särskilt boende med 56 platser i Tångeröd i Höviksnäs. 
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